
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr  12 /2004  w dniu 14 lipca 2004 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 : 30 zakończono o godz.  
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Mirosława Nowak     
- Przewodnicząca Komisji 

 
obecna 

 2. 
  

Jerzy Springer     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
          - Sekretarz Komisji 

 
 nieobecna usprawiedliwiona 

4. 
 

Józef Sulikowski     
obecny 

5. Andrzej Bielecki 
 

 
obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 
obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 
obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

 
obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
       

1. Irena Wojewódzka-Kucz 

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
3. Wice Starosta – Michał Piechocki 

 
4. Skarbnik – Danuta Królczyk 

 
5. Powiatowy Zarząd Dróg – Wacław Ptak 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Otwarcie, powitanie gości 

 
1.2. Analiza realizacji zadań inwestycyjnych i modernizacji w zakresie drogownictwa 

 
1.3. Dyskusja 

 
1.4. Sprawa ustosunkowania się do kosztów budowy hali sportowej w Gołańczy 

 
1.5. Omówienie realizacji wniosków Komisji 

 
1.6. Zakończenie                   

 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 
  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
ad 1.2.  
Głos zabrał dyr. W. Ptak.  

- za I półrocze wydano 22% budżetu,  
- ruszyła realizacja drogi Chawłodno – Brzezno 
- omówienie zaawansowania realizacji drogi zgodnie z programem 
- plan inwestorski przebudowy ul. Leśnej opiewa na 2 mln zł, za 0,5 mln zł w 

tym roku zrealizowany zostanie odcinek od ronda do ul. Bobrownickiej, 
- chodniki w Żelicach i w Kamienicy – dokumentacja w Żelicach jest gotowa, 

powstaje dokumentacja na chodnik w Kamienicy 
- na skutek porozumienia Zarządu Powiatu i Wójta Mieściska realizowana 

będzie droga Miłosławice - Strzeszkowo 
 
ad 1.3. 

- Radna M. Nowak zarzuciła zmiany i rozbieżności w stosunku do planu 
zatwierdzonego przez Radę  

- Starosta wyjaśnił propozycje Wójta Mieściska, 
- Radny R. Cieśliński pytał o rozstrzygnięcie przetargu Głogowiniec – 

Damasławek oraz o możliwości otrzymania środków unijnych, 
- Radny L. Pluciński złożył propozycję o weryfikację dróg przeznaczonych do 

remontu, 
- Radny J. Springer pytał o zagrożenie realizacji chodników w Żelicach i 

Kamienicy oraz co wypada z zadań w tym roku na skutek realizacji drogi w 
gminie Mieścicko 

 
ad 1.4. 

- Przewodnicząca Komisji przedstawiła wniosek dyrektora ZSZ w Gołańczy o 
dodatkowe środki na budowę hali 

- odpowiedzi udzielili Starosta i Wicestarosta: 
a) uaktualnić koszty budowy 
b) Zarząd rozważa różne możliwości finansowania budowy 
 

- do czasu sesji zawiesza się dyskusję 
 
ad 1.5 

Referowała Przewodnicząca Komisji – w załączeniu 
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4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
   4.1 Zapytania 
   
   Nie było  
 
   _______________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

 
    4.2 Opinie 
   
     Nie było      
     ________________________________________________________________________ 

     ________________________________________________________________________ 

     ________________________________________________________________________ 

    _________________________________________________________________________ 

 
   4.3  Stanowiska 

 
Nie było 
 
__________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________ 

 

5.4 Wnioski 
Przygotować dokumentację pod W.P.I. na rok 2005 zgodnie z harmonogramem 
(7 głosów za)        
 

 

Protokołował/ Protokołowała :    Przewodniczący Komisji : 

 

__________________________    ____________________________ 

 

 

 


